
AB Silkeborg – afd. 21  Tyttebærhusene 

     
Referat: 

Bestyrelsesmøde: Mandag, den 19. oktober 2020 kl. 10.00 
  Skovhuset 
    
Deltagere:  Inger, Lena, Jacob, Carsten, Ernst og Max 

Dagsorden: 

1: Godkendelse af referat fra sidste møde / opfølgning på sager 
 El-ladepladsen ved nr. 385 er ikke oprette endnu pga tekniske problemer. 
 Der blev snakket om behov for flere el-ladepladser i bebyggelsen. 
 Der er blevet klippet hække og slået noget græs forskellige steder. 

2: Nyt siden sidst 
 Der kan stemmes ved fuldmagt pga. corona jf. skrivelse fra ministeriet.  
 Hver beboer kan kun medbringe 1 fuldmagt. Ny omgang med   
 køkkenudskiftning, så vi regner med, at de der har behov får det opfyldt. 

3: Ny HUSORDEN  -  fælles afd. 20 + 21 
 Udkast til ny husorden fælles for afd. 20 og 21 blev gennemgået og skal  
 tages op på møde med Blåbær på et fællesmøde. 

4: Kandidater til ny fælles afdelingsbestyrelse 
 Carsten, Inger, Ernst, lena og Max kunne være interesserede i at stille op  
 til valg af ny fælles bestyrelse. 

5: Møde  03.11. vedr. sammenlægning af afdelinger 
 Vi kunne godt tænke os Paw som mødeleder. Der blev spurgt til, om   
 der var bespisning på mødet. 

  
6: Næste møde 
 tirsdag, den 17. november kl. 19.00 

7: Eventuelt 
 Inger foreslog, at vi skulle anskaffe en el græsslåmaskine, da den   
 nuværende håndklipper ikke kunne håndtere lidt højt græs. 
 Forslaget indgår i dagsordenen på næste møde. 

    ref.  Max 19.10. 2020 


